
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 13. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 114
Hvordan vil ministeren sikre, at et valg af et luftværnssystem, der er baseret på genbrug
af ældre luft-til-luft missilsystemer, ikke ender med at blive en utilstrækkelig kapacitet,
der alligevel påfører forsvaret en uendelig række modificeringsudgifter i den forventede
levetid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Dahl (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Dahl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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